
 
 

 
 

 

Referat fra bestyrelsesmøde 
 

  

Hvornår: Onsdag d. 19. november 2014 
 

 

Til stede: Inge Godsk Chanettte Aalund, Jette Bjerg, Micky Littau, Tina Henriksen 

Dagsorden: 

1. Underskrift af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

a. Ingen kommentarer 

2. Nyt fra formanden 

i. Inge har fået en henvendelse ang. startberettigelse i 

mesterskabet for ponyer i spring, der blev afviklet d. 9. november 

i HRB. Spørgeren mener, der er uklarhed om udelukkelseskravet. 

Inge har skrevet til Allan (TD til mesterskabet i HRB), og Allan 

svarede at alle ponyer er tjekket og fundet i orden. Inge har ikke 

gjort mere ved det. Spørgeren bør kontakte Jette (Sportschef) 

eller TD og ikke Inge (formand). Vi kontaktede også Allan under 

mødet, og mener, at der er dømt korrekt. Udelukkelseskravet går 

på hesten / ponyen, og ikke ekvipagen, og resultater tæller tre 

sæsoner tilbage. 

b. DRF har spurgt om vores mening ang. to nye klubber (Tankefuld og 

Anderup-Stige). Vi har besluttet at høre om klubbernes holdning til 

halvvejsmødet i aften. 

3. Nyt fra kassereren 

a. Regnskabet sendt ud d. 18. november.  

4. Nyt fra breddeudvalget  

a. Der er møde i udvalget 20. november – Micky og Chanette deltager 

b. Breddemøde med DRF d. 24. november.  

 

 



 
 

 
 

5. Nyt fra kursusudvalget 

a. Det var et velbesøgt Klar Parat Start 28. oktober med 26 betalende 

deltagere. 

b. DRF har lavet et nyt kursus: Korrekt dressurridning – hvordan? Grethe 

Keller må undervise, så vi planlægger at afholde det i januar. 

c. Forslag til kursus: ”Talentsamlinger” - dommere og ryttere med 

personlig sparring? Dressurdommer / stilspringdommer 

6. Nyt fra IT-udvalget 

a. Kalender er kommet på hjemmesiden 

b. To gange har Tina fået at vide at en sendt mail ikke er modtaget af d-

stævnemailen. Vi arbejder på at løse det. 

7. Nyt fra sportsudvalget 

a. Der skal ikke sendes til flere bestyrelses / udvalgsmedlemmer samtidig. 

Desuden skal der officielt bruges mail og ikke sms / FB 

b. Ann-Louise Jorck-Jorckston har orlov i 2015 som TD 

i. Der er derfor kun tre TD’ere tilbage i D7 plus en aspirant. 

c. DRF Event, der kommer til foråret, det bliver godt. 

8. Eventuelt 

a. Vi planlagde bestyrelsesmøder 17. december, 28. januar, 18. februar og 

generalforsamling 23. februar 

 


